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Voorwoord
Het jaar 2020 ligt inmiddels achter ons. Er is veel niet gebeurd, want we mochten een groot deel van het jaar niet bij elkaar 
komen. De CompUfair van februari lukte nog net, de HCC!Kennisdag ook nog, als was het spannend of die door kon gaan. De 
lezingen trokken veel bezoekers. Daarna werd het stil in het land.

De ALV van april ging niet door, aan digitaal vergaderen waren we nog niet gewend. We hoopten dat we elkaar in het najaar 
weer zouden zien. Dat ging niet door. En zo werd het december 2020 voor we de ALV konden houden. Een gedenkwaardige 
ALV, want iedereen zat thuis achter zijn scherm, interactie met elkaar was niet zo makkelijk.

Als bestuur hebben we veel geleerd in 2020. We vergaderden met het hoofdbestuur van HCC op anderhalve meter afstand, 
gaven geen handen. We zochten uit hoe we digitaal de bestuursvergaderingen konden houden. Dat lukt en het is efficiënt 
vergaderen. Maar ook heel gezellig, want ook via internet vergaderen kan je grapjes maken en even bijkletsen. We leerden 
hoe documenten te delen en hoe de vergadering op te nemen op video. 

Omdat de gedachte steeds duidelijker werd dat het met CompUsers niet zo goed gaat, onderzochten we wat je moet doen 
om een vereniging te ontbinden. En wat doe je met een B.V.? En wat zeggen de statuten wel en wat zeggen ze niet?
 
Persoonlijk oefende ik met het voorzitten (a.i.) van de bestuursvergadering en het maken van notulen. Double tasking heet 
dat. De video van de vergadering biedt daarbij uitkomst. Zo ook het verslag van de ALV van 19 december 2020; dat is in con‐
cept al klaar en dat staat in dit blad en binnenkort (ook als concept) op de website, ach ter de login. U krijgt bericht via een 
nieuwsbrief. 

Het jaar 2021 ligt voor ons. De volgende ALV (april 2021) nadert met rasse schre den. Het bestuur gaat verder met het maken 
van plannen voor de toekomst van CompUsers. Om die ter besluitvorming voor te leggen aan de ALV. Maar ook blijven we 
zoeken naar bestuursleden, met mogelijk een minder zware taak dan nu. 

Er staan inmiddels twee webinars gepland. Mogelijk komen er meer. Die zullen dan steeds per nieuwsbrief worden aangekon‐
digd. We willen, als het allemaal kan en mag, twee CompUfairs organiseren, in april en in september. En misschien is er nog 
een extra ALV nodig om besluiten te nemen. We zien wel. 

Die CompUfairs zullen, denken we nu, beperkter zijn dan we gewend zijn, zonder gasten. Dat is om te proeven hoe het straks 
misschien is, als we een interesse groep zijn.
Maar vooral willen we ervoor zorgen dat CompUsers, in welke vorm dan ook, nog een aantal jaren blijft bestaan, dat we ken‐
nis uitwisselen en het daarnaast ook gezellig met elkaar hebben.

Ten slotte is het tijd om te reflecteren. Met vragen als: waarom vieren we Oud en Nieuw en waarom op dat tijdstip; waarom 
zit je voor de televisie en achter de computer; waarom geven we elkaar drie zoenen ter begroeting en wat is het verschil met 
twee ‐ vroeger gaven we elkaar een hand. 
Ik had er als kind al een hekel aan om al die ooms en tantes te moeten zoenen ...

Ik wens u het beste voor het komende jaar en dat u snel aan de beurt bent om geprikt te worden.

Isja Nederbragt
voorzitter ad interim


